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§ 1 Godkännande av dagordningen, val av justerare
och tid för justering, anmälan av protokollet från förra
sammanträdet
Dagordningen godkändes med ett tillägg under § 6 Övriga frågor.
Protokolletjusteras av ordföranden och Stefan Meijer tisdagen
den 20 augusti 2024.

Protokollet från rådets sammanträde den 3 juni 2024 anmäldes
och lades till handlingarna.

§ 3 Ärenden till nämndsammanträdet den 29 augusti
2024

Ärende nr 2: Medborgarförslag ompapperskorgar och skräp
runtpapperskorgar
Anmälan av medborgarförslag
Dnr FAR 2024/441
Rådet ansluter till förvaltningens förslag.

Årende nr 4: Bygg ut hundrastgårdenpå Farstaängen
Anmälan av medborgarförslag, för nämndens ställningstagande
om beredning
Dnr FAR 2024/587
Rådet ansluter till förvaltningens förslag.

Ärende nr 5: Sätt upp bullerplank längs tunnelbanespåret mellan
Hokarången och Farsta
Anmälan av medborgarförslag, för nämndens ställningstagande
om beredning
Dnr FAR 2024/597
Rådet ansluter till förvaltningens förslag.

Ärende nr 6. Växande otrygghet i Stockholms stadsdelar
Svarpå skrivelsefrån M
Dnr FAR 2024/440
Rådet ansluter till förvaltningens svar på skrivelsen med följande
tillägg. I det trygghetsskapande arbetet betonar rådet betydelsen
av att parkområden och andra områden medborgarna rör sig inom
regelbundet ses över gällande exempelvis belysning samt röjning
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av sly och buskage som hindrar sikt och fria ytor. Vidare menar
rådet att det behöver vara enkelt för medborgarna att anmäla
sådant som skapar känsla av otrygghet. Oftast hänvisas
medborgarna till att använda appen Tyck till.
Rådet ställer sig frågande till vad som händer om anmälaren inte
är tillräcklig specifik i anmälan via appen; om åtgärder vidtas?
Det behöver vara lättare att anmäla så att trygghetsskapande
åtgärder vidtas och inte uteblir. I arbetet med trygghetsskapande
åtgärder är det också av vikt att beakta att otrygghet kan upplevas
på olika sätt utifrån individperspektiv.

Årende nr 9: Uppdatering av stadsdelsnämndens Lex Sarah-rutin
Dnr FAR 2024/505
Rådet ansluter till förslaget men föreslår att eventuella
felskrivningar korrigeras.

Ärende 11: Ekonomisk månadsrapportjuli 2024
Dnr FAR 2024/123
Rådet har inget att erinra.

§ 4 Information från förvaltningen
Förvaltningen informerar och svarar på frågor om följande.

Sommaren har förlöpt väl inom äldreomsorgens verksamheter.
Verksamheterna har haft beredskap för värmebölja.

På fredag den 23 augusti anordnar den öppna seniorverksamheten
en utflykt till Gröna Lund.

Remisser
Förvaltningen tackar för rådets inlämnade synpunkter på
Stockholms stads reviderade program för stöd till anhöriga.

Rådet kommer även ta del av och lämna synpunkter på
inkommenMotion av Anette Hellström (M) angående att inrätta
en central oberoende instansför äldre och anhöriga att kunna
lämna individuella synpunkter och klagomål inom
äldreomsorgen.
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Rådets synpunkter inkommer till förvaltningen senast måndag 26
augusti.

Seniorboende
De drygt 100 lägenheterna inom seniorboendet vid Edö planeras
vara inflyttningsklart under våren 2025, under förutsättning att
tidplanen håller.

§ 5 Genomgång av balanslista
Rådet gick igenom och uppdaterade balanslistan över frågor,
besök och liknande - se bilaga.

Representant för Stadsrum besöker rådet den 16 september 2024.

Rådet har för avsikt att träffa nämnden i samband med
nämndmötet 24 oktober. Rådet kommer i samband med det ha ett
förmöte klockan 16:00 i lokal Hagfors, Storforsplan 36.

Stadsdelsdirektören är inbjuden till sammanträdet i november.

Planering för besök av dietist samt enhetschef beställarenhet
äldre, kommer att fastställas på rådets nästkommande
sammanträde i september.

§ 6 Övriga frågor
Stockholms stads program för stöd till anhöriga har reviderats
och har skickats ut på remiss. Rådet har under sommaren
behandlat remissen och inkommit till förvaltningen med
synpunkter.

§ 7 Sammanträdet avslutas
Ordföranden avslutade sammanträdet.



Bilaga

Pensionärsrådets balanslista över kommande besök, frågor mm

Besök, fråga Väcktes när Tas upp när

Presidiet, stadsdelsnämnden 15 maj 2023 Preliminärt

höst 2024

24 oktober
klockan
17.00-18.00

Besök av Farsta Centrums nya ägare Stadsrum 7 december 2020 16
Fastigheter - framtidsutsikter utifrån äldreperspektiv, september
tillgänglighet, parkeringsmöjligheter, ansvarsområden 2024
gällande ytor

Kommunpolisen 29 januari 2024 14 oktober
2024

Stadsdelsdirektör 13 maj 2024 11 november
2024

Enhetschef, beställarenhet äldre 29 januari 2024 Preliminärt 9
december
2024

Dietist 29 januari 2024 Preliminärt
9 december
2024

Balanslistan uppdaterades senast den 19 augusti 2024


